
 

  

  

  בארותיים                  

  ההתשע" תשריב 'זט                  

                  10.10.2014  

  

  תושבי בארותיים היקרים,

  

ולעדכן בפעולתו  מועדים לשמחהאנו מבקשים לברך אתכם בברכת חגי תשרי  ה זו שלבתקופ
  . האחרוניםשל וועד המושב בחודשים 

הרבה מעבר , וועדישיבות  16קיימנו ועד היום  2014כניסתנו לתפקיד בתחילת שנת אז מ
והתמקדנו  דנו בנושאים שונים, שוטפים ואחרים,בהן  ,למקובל במרבית המושבים האחרים

כמובן שמעבר לפגישות בפורום הוועד המלא התקיימו  שנים הבאות.ראויים לעשייה ובתכנון 
אין ספור פגישות עבודה הן ברמת הוועדות וועדות משנה, והן במשותף עם גורמי חוץ שונים 

  ועוד. , כיבויוביניהם המועצה, פורום יישובים, ארגוני ביטחון

תם של הוועד מזמין תושבים שמוכנים להירתם לעשייה חשובה לרווחתם, ביטחונם ובטיחו
כלל התושבים ליצור קשר עם דליה, מזכירת הוועדים (פרטי הקשר בהמשך), והיא תרכז את 

  השמות עבור הוועד.  

- הוועד המקומי של המושב פועל בשיתוף פעולה מלא עם וועד האגודה. רובכם שם לב ודאי ל
בפינה המערבית של רחוב האפיק  וועד האגודה החקלאיתשהוקמה על ידי  "יד למייסדים"
  ורחוב הנחלים.

אנו מודים לוועד האגודה על פועלו בנושא ושותפים, כפי שתקראו בהמשך, לפעולות שונות 
    ימיו הראשונים של מושב בארותיים.סיפור של שימור המורשת ו

  

  עשר שנים לתאונת האוטובוס

חו את חייהם ילדי המושב, דקל שנים לתאונת האוטובוס בה קיפ 10לחודש יוני מלאו  30-ב
  ולוטם רוזנפלד ואביב כץ ועשרות ילדים אחרים נפצעו בה בדרגות פציעה שונות.

של נציגת המושב במליאת החשוב ובסיועה  ביחד עם וועד המושברוזנפלד וכץ, משפחות 
ם בגן אירוע הזיכרון שהתקייומוביל בהמועצה כגורם שותף של  ההביאו לשילוב, המועצה
  זיכרון לילדים.הפינת  קיימתבו  ,הכושר

 ונשא דברים בטקס.פעיל זו הייתה הפעם הראשונה מאז התאונה בה ראש מועצה לקח חלק 
המועצה והעומדים בראשה מחויבים מהיום והלאה לשותפות מלאה באירועי זיכרון שיתקיימו 

  יחליטו המשפחות.בכל שנה בפורמט עליו 



 

  

  

  

  חיילים

ביום העצמאות חולקו לחיילי המושב תווי שי לרשת חנויות ריקושט. הוועד אישר את תקצוב 
  השי כחלק מההערכה הכללית שאנו, תושבי בארותיים, מבקשים להביע בפני חיילינו. 

במהלך מבצע "צוק איתן" הוקמה במשותף עם מושב עולש וועדת חיילים. בוועדה חברות ורד 
  ותיים. גלית ירדן וורד בנדלר מכהנות בשם מושב עולש.מול וסיגי קמיל מטעם באר

במהלך המבצע דאגה הוועדה ביחד עם מספר יוזמות מקבילות להעביר חבילות לחיילים 
  בגזרת עזה.

בימים לפני ראש  הוועדה ממשיכה בתפקידה החשוב ודואגת לרווחת חיילי המושבים שלנו.
לפני גיוסם  משרתים בשנת שרותהנוער ה בניברכות לחיילים ולביוזמן הוועדה השנה נשלחו 

  .לצה"ל

וועד המושב החליט לאפשר לחיילים בשרות חובה בלבד לקבל ללא תשלום את בנוסף, 
  הרישום לפתיחת שערי המושב.

  

  הגיל השלישי

ן והמבוגרת וכבשנים קודמות משתתף במימ האוכלוסייההמושב ממשיך לסייע בפעילויות 
  פעילויות שונות ונופשונים במסגרות המאורגנות על ידי המועצה ובית דוד. 

יה המבוגרת שבמושב ועושה זאת באהבה יסימי בליטי מרכזת את הטיפול הקשור באוכלוס
  ומסירות רבה. 

  

  בריאות

, הופסקו על ידי הנהלת קופת כידוע לכם, שירותי טיפת חלב שניתנו במשך שנים על ידי מלכה
הכללית לאחר שמלכה פרשה לגמלאות והתושבים הופנו על ידי קופת החולים החולים 

ו סניפים אחרים שיבחרו על ידי כל  טיפת חלב בבת חפר ףהכללית לקבלת שרות בסני
  משפחה.

המהלך לא תואם עם המושב ועל כך אנו מצרים. יחד עם זאת, אנו מקווים כי בהמשך ימצא 
  בארותיים ועולש בתחומי המושב.פתרון ראוי לתינוקות וילדי 

, 2004ועד  1981זה המקום להודות למלכה, אשר שרתה כאחות במרפאת המושב משנת 
  כאחות טיפת חלב במושב.גם  2014ועד לאמצע  1990 -ומ

כפי שרובכם יודעים, מלכה הייתה קשובה זמינה לפניות תושבים הן בשעות העבודה הרגילות 
  במרפאה והן מחוצה להן. 



 

  

  

 שדיווחנו בעבר, אנו פועלים ביחד עם המועצה להקמתה של מרפאה אזורית באזור קדם.כפי 
המועצה  התקיימו פגישות עם ראש המועצה והמטה, וכן עם הנהלת קופת החולים הכללית.

  מטפלת לבקשתנו בפגישות נוספות עם קופת חולים לאומית ואולי קופות אחרות.

   סור מידע נוסף בנושא החשוב הזה.אנו מקווים שבתוך מספר חודשים נוכל למ

  

  שובי)יצח"י (צוות חירום י

לאחרונה החלנו בפעולות להקמתו של צווח הצח"י במושב. בצוות יהיו חברים בעלי תפקידים 
  שונים אשר יהוו את הגרעין לתגובה ראשונית במקרים שונים שאינם שגרתיים.

באירועי בריאות, רעידות אדמה ועוד  אין מדובר אך ורק באירועי ביטחון כי אם גם חס וחלילה
  (שלא נדע).

וות מצומצם מטפל בליקוט בעלי התפקידים ואנו מבקשים מתושבים שמוכנים להירתם צ
ולהיות חלק מהצוות הזה, שיקבל הכשרות מתאימות על ידי גורמי המועצה ופיקוד העורף, 

  . liatyaron1@gmail.comליצור קשר עם ליאת ירון באמצעות דוא"ל 

ביטחון, תקשורת, דרושים לצוות בעלי תפקידים מתחומי הרפואה, פסיכולוגיה, מנהל ציבורי, 
   תחבורה ועוד.

  

  נוער

מעבר  .ממשיכה בפעילותה החשובה המשותפת לבארותיים ולמושב עולשוועדת הנוער 
כניסתה לתפקיד של נועה קמיל כמדבי"ת של תהליך את הוועדה ליוותה לעיסוקיה השוטפים 

  סניף הנוער עולותיים.

 
 תרבות

 
 וועדת התרבות, גם היא וועדה משותפת לשני המושבים, טיפלה במספר לא מבוטל של

  אירועים ופעילויות.

שהתקיימה לאחריה, יזמה  After -מלבד הפקה מוצלחת של אירוע יום העצמאות ומסיבת ה
וארגנה הוועדה פעילויות שונות ומגוונות כגון מסיבת סגירת הקיץ בבריכה, פעילות אופניים 

  לפני החגים ועוד.

מבוצע התיעוד והקמת ארכיון המושב. הפרוייקט פרויקט יו"ר הוועדה מלווה באופן הדוק את 
לקיים ראיונות מצולמים בוידאו עם  לכך, וכבר הספקנועל ידי חווה פלדמן ודבורה כהן שנרתמו 

מוותיקי המושב. הראיונות והצילומים בוצעו על ידי אנשי מקצוע חיצוניים שנשכרו לכך  16-כ
  על ידי הוועד.



 

  

  

נפגשנו עם אנשי המועצה לשימור אתרים וכן עם מומחים מלווים בנושא ארכיונים במגזר 
ישור וסיוע כספי להקמתו של ארכיון הלא רחוק נוכל לקבל אהחקלאי, ואנחנו מקווים שבעתיד 

  בארותיים באחד מהמבנים הישנים של מושב.

פרוטוקולי וועד מימיו הראשונים של נסרקו לארכיון העתידי ריכוז החומרים איסוף ובמסגרת 
  המושב. 

חלק מהפרוטוקולים נמצאו כתובים בשפה ההונגרית, שפתם של מרבית תושבי המושב בעת 
רגמו הפרוטוקולים לעברית וישמרו ביחד עם שאר החומרים ההיא. בזמן הקרוב יתו

  האוטנטיים.

  :28.12.1956ביום  ראו לדוגמא תרגום מהונגרית של ישיבה שהתקיימה

נוכחים וינדרמן, זיגלר, ברנט, שפיץ. גידלי (או גלעדי ?) לא היה נוכח "
  בגלל מחלה.

מבקשת לתקן את משכורתה, מאחר שהיא מקבלת אותה לפי  אווה הולנדר
אליה את השינויים האינדקס. כמו כן, היא  , ולא הוסיפו1953התקן של 

 15- בינואר התשלום שמשולם לה מטעם הכפר יועלה מ 1-מבקשת שהחל מ
  לירות. 20-לירות ל

רוט מבקש שהאורווה שלו תותקן על ידי הכפר, משום שבמצב הנוכחי הוא 
אינו מקבל פרה. כמו כן, הוא מבקש שהכפר יספק לו פרה עכשיו, משום 
שבינתיים חותנו וגיסתו הגיעו לארץ והשתכנו אצלו. בהמשך הוא מודיע, 

  שבמשרד העלייה הובטח לו, שיקבל הלוואה ועזרה, אם המושב יפנה אליהם.

יש לרוקן את משקו של פודור, בגלל העובש. יש לטפל בעניין בתנועת 
  בים.המוש

זיגלר מבקש אריזה, אם תהיה הרבה עבודה לקורמנ'י. קורטנ'י יתפטר רק 
  אם  תהיה לו עבודה בבית האריזה.

  גולדשטיין מבקש להעמיד אמצעי עבודה עבוד אחיו שיגיע בקרוב לארץ.

הולנדר מבקש מן הוועד, שאת הסוללה  ....(מילה לא מובנת)  שנמסרה 
לא מובנות.) הוועד החליט שאם החבר הולנדר לסוכנות .....   ..... (שתי מילים

לירות יורדו מן  ה200- הלירות במזומן, הוא יורה למזכיר, ש 200ישלם את 
  התקציב.

כץ מבקש שעבור הצינורות (פיתוח) שבדרכים, עבור החשמל ועוד,  יוגש 
  חשבון לסוכנות.



 

  

  

ורמש פונה לוועד בעניין השמירה. הוא מבקש שיירשם בפרוטוקול, שאם 
  ברים החדשים ישלמו עבורה, אז הם יקבלו אותה (?).הח

כץ מודיע, שביקר אצל ה'פיתוח' וביקש שהצינורות הראשיים יינתנו לפי 
 "'פיתוח' הודיע שלפי שעה אין לכך סיכוי.-דונמים. ה

     

  גני שעשועים

. הוזמנה בדיקה של הגנים על מאת החברה הוועד אישר תכנית שיקום לגני השעשועים
במכרז המועצה לנושא אחזקת גני השעשועים והשיקום לוקח בחשבון את הנתונים שזכתה 

  שנרשמו בדו"ח.

יבוצעו תיחומים באבני שפה במסגרת התכנית יבוצעו תיקונים למתקנים שזקוקים לכך, 
  למניעת בריחת חול בסביבת המתקנים ועוד.

בחלק חלף ויסונן חול יוכמו כן, על מנת לעמוד בדרישות התקן המחמירות ששונו לאחרונה, 
  מהגנים ויוסף חול באחרים.

יש במושב ארבעה גני שעשועים המיועדים לשימושם של ילדים (גן הכושר אינו נחשב כגן 
  שעשועים לילדים). בכולם מבוצעות בימים אלו פעולות כאלו ואחרות כמוזכר.

שאינם עומדים וגנים אולם הוועד החליט שלא להשבית מתקנים ביותר עלות הפרויקט גבוהה 
על ידי ילדי המושב  הםר המשך שימוש בטוח בשולבצע את הדרוש על מנת לאפבתקן 

  .לעוד שנים רבות חבריהםו

  

  חזות הכפר

הערכות גבוהות מאד וטרם בוצעו עקב על ביצועם בעבר אחד מהפרויקטים שהוועד החליט 
  המושב.פרויקט הוא כיסוי בריכות המים של המזרקה שבמרכז הנדרש לתקציב ל

 אנו מקווים שבזמן הקרוב נוכל לגשת לביצוע הפרויקט, ככל הנראה במתכונת מצומצמת יותר
  .אשר תאפשר עמידה בתקציב השנתי

לקראת ל"ג בעומר ביצעו חברי הוועדה סיורים מקדימים ביחד עם הפיקוח של המועצה 
ני חממות ופסולת והזהירו חקלאים לבל ינצלו את המדורות ואווירת החג לטובת שריפת ניילו

  חקלאית.

הפעולה החשובה הזו שמתנהלת כבר כמה שנים צמצמה באופן משמעותי ביותר את תופעת 
  זיהום האוויר והריחות הרעים של שריפת פלסטיק .

הפרויקט העיקרי אותו מלווה הוועדה בחודשים האחרונים הוא פרישת פחי האריזות הכתומים 
  הן במשקים והן בהרחבות.וטיפול כולל במיקומי הפחים השונים 



 

  

  

ח כתום אליו מושלכות אריזות פכל שתי משפחות (ובמקרים מסוימים משפחה בודדת) קבלו 
  על פי הגדרות שנקבעו על ידי תאגיד המחזור "תמיר" אשר מממן את הפחים ופינויים.

 קול הוועד נמצא בדיונים עם המועצה בנוגע לסוג מסתורי הפחים שיוזמנו ויחולקו לתושבים.
קורא שפורסם על ידי המועצה מאפשר לנו לקבל סכום מסוים בגין כל מסתור (למעשה 
התחשיב הנו למשפחה), אולם אינו מספיק למסתור אשר לדעת חברי וועדת חזות הכפר 
והוועד בכלל מתאימים ויבצעו היטב את עבודת ההסתרה. כמו כן, קיימים להבנתנו חילוקי 

  ה המסתור.דעות עם החברה המפנה בנוגע למבנ

ולכן, למרות רצוננו להעלים ככל הניתן את מראות הפחים הכתומים, ירוקים וחומים מרחובות 
  המושב, הפרויקט החשוב הזה עדיין בתהליך של תכנון ובחינה.

אנו מקווים שנצליח בפעולתנו מול המועצה ונוכל להיות אנשי בשורה בנושא בשבועות 
  הקרובים.

סן את הפחים כולם באופן חהתושבים, במשקים ובהרחבות, לאעד אז, אנו מבקשים מכל 
שלא יצור הפרעה לתנועת רכבים והולכי רגל, וככל הניתן להשאיר אותם בגבולות המגרש 

 עד ליום הפינוי ולא על הכביש או המדרכה.ובמסתורים הקיימים 

ת, אנו פינת המחזור שמאחורי תחנת הדלק צומצמה עם פרישת הפחים הכתומים. יחד עם זא
השלכת פסולת לא מתאימה וגרוטאות (!!!) לפח התפעולי שבפינת המחזור עדים לתופעה של 

השלכה של הפסולת מסביבו. אנו מבקשים שלא לעשות כך ולשמור על האזור נקי ואף 
  מגרוטאות ופסולת.

גרוטאות מפונות אחת למספר שבועות באופן מסודר. תושבים אשר ימצא שהשליכו פסולת או 
אות בפינת המחזור או כל מקום אחר שלא נועד לכך יענשו בכל חומרת הדין על ידי פקחי גרוט

  המועצה.

כמו כן, אנו מבקשים מהתושבים להקפיד על הוצאת הגרוטאות והגזם אך ורק בימי הפינוי או 
לכל המוקדם בערב שלפני. תושב שיוציא גזם או גרוטאות בימים שלפני או לאחר ביצוע הפינוי 

  להיקנס על ידי הפיקוח. עלולים

אנו גם מבקשים בכל לשון של בקשה שלא להערים גזם במקומות בהם קיימים פתחי ניקוז 
בכביש (כמו מאחורי משפחת מרגלית ברחוב הפלג) היות והדבר סותם את פתחי הניקוז 

  ועלול לגרום להצפה.

המדרכה במורד הוועדה מבקשת מבעלי הכלבים במושב לאסוף את הצרכים של כלביהם. 
רחוב הפלג, לדוגמא, אינה אפשרית להליכה עקב צואת כלבים. הדבר אינו מתקבל על הדעת 

     ואנו נפעל בכל האמצעים המקובלים כנגד בעלי כלבים שלא יקפידו על כך.

לאחרונה תלונות של נהגי אוטובוסים בנושא צמחייה אשר פולשת מוקד המועצה מעביר לנו 
וטובוס ורכבים אחרים להיצמד לימין. אנו פונים לתושבים, בעיקר אלו לכביש ולא מאפשרת לא

המתגוררים במשקים במערב רחוב הפלג, לבצע גיזום תקופתי של הצמחייה. ובאותה נשימה 
  נבקש מהתושבים בהרחבה לגזום את הצמחיה כך שלא תחסום את המדרכות. 



 

  

  

  תושביםה עם קשר

ן ראוי לציון חלופות טכנולוגיות שונות להפצת ת הקשר עם התושבים, לאחר שבחנה באופוועד
  מידע לתושבים, בחרה בפלטפורמה של מערכת "לוקאלי".

מזה מספר חודשים מקבלים כל התושבים שעדכנו את כתובת הדואר האלקטרוני שלהם ריכוז 
יומי (ניתן לשנות עצמאית תכיפות) של הודעות המושב וגורמים קשורים (מועצה, עסקים, 

  חברים).

הן לצפיה בהודעות השונות והן   www.beerotaim.co.ilניתן גם להיכנס באופן יזום לכתובת 
  לעדכון פרטים והעדפות.

  בפייסבוק, עמוד "חדשות בארותיים" ממשיך לעדכן את המחוברים אליו.

לחודש  5תושבים שיתקיים ביום הוועדה מטפלת, ביחד עם חברי הוועד האחרים, במפגש 
  .2014 נובמבר

 יארח המושב את ראש המועצה וראשי האגפיםבנובמבר,  23, ביום שבועות לאחר מכן 3 -כ
תתקיים פגישה  יד לאחריהמו סגורה עם הוועדפגישה  תקייםתבתחילת הערב . במועצה

עם כלל התושבים בה כל אחד מאתנו יוכל להעלות נושאים שונים שתהיה למעשה שיח פתוח 
   בפני ראש המועצה וצוות המטה.

דליה אוזן, מזכירת הוועדים, מרכזת עבור הוועד את הפניות השונות מהתושבים. ניתן ליצור 
. ניתן 09-8988032קשר עם דליה באופן אישי או באמצעות שיחת טלפון למזכירות המושב 

  . vaad2beerotaim@gmail.comועדיף כמובן לפנות באמצעות הדואר אלקטרוני 

אחרים המטופלים על ידי שגרתיים ) או מקרים כל עניין אחראו  , ביובדחופים (ביטחוןבמקרים 
ורית (תברואה, הנדסה, הסעות תלמידים ועוד) ניתן לפנות למוקד המועצה זהמועצה הא

, או באמצעות פניה מכוונת באתר  moked107@hefer.org.il, דוא"ל 107בטלפון 
  . .org.ilhttp://www.heferהאינטרנט של המועצה 

  

  ובטיחות בדרכים תחבורה

לאחרונה התקיימו מספר פגישות עם חברת "קווים" ביחד עם המועצה והאחראית על הנושא 
  במשרד התחבורה.

משרד התחבורה הסכים עם עמדתנו שגרסה כי הזמנים של האוטובוס שנכנס לבארותיים 
  ) לשינוי הלו"ז.אינם הגיוניים והסכים לבחון את הצעתנו (שהועברה לפני כשבועיים

אנו ממתינים לתשובת משרד התחבורה וחברת קווים בנושא הזה וכן בנושא בחינת 
האפשרות להכנסת קו נוסף שיחצה את המושבים בארותיים ועולש בדרכו דרך בורגתה 

  וחניאל לרופין.



 

  

  

 אנו לא כותבים זאת בציניות, ננסה לסייע אחד לשני על ידי הצטרפות לקבוצתובינתיים, 
  .בפייסבוקעולש בארותיים" -"טרמפים

הוצבו מראות  ,מוקמו תמרורים חדשים גרתהסובמ אושרהש תמרורהתכנית את הוועד יישם 
  פרבוליות נצבעו קווי עצירה ופסי הפרדה וסומנו בצבע זוהר פסי ההאטה.

בחודשים האחרונים עוסק הוועד ביחד עם מחלקת ההנדסה של המועצה בתכנות ואישור של 
  אטה (באמפרים) ברחוב היובלים.פסי ה

אנו מקווים שבתוך מספר שבועות נוכל לסכם את הפרטים התכנוניים ולהתחיל בתהליך 
  פסי האטה חדשים שיתווספו לאלו שקיימים במעלה הרחוב. 11 -האישור והביצוע של כ

וניגש ת עתידיים לשיפור הבטיחות בדרכים במקביל לכך עוסק וועד המושב בבחינה של רעיונו
לתכנון ראשוני של מדרכה והסדר תנועה בעיקול אשר במעלה רחוב הפלג, בחיבור לעולש 

  ולקדם.

בקיץ האחרון ביצענו ביחד עם המועצה מיפוי של תחנות הסעת התלמידים מתוך כוונה לשפר 
את הבטיחות בהעלאה והורדה של תלמידים. בנוסף, בסיום התהליך, יסומנו תחנות ההסעה 

ימנעו הורדות ו ותהתחנק של המדוי מןר לנהגי ההסעות בהירות לגבי מיקובאופן שיאפש
  תלמידים במקומות שלא נועדו לכך.

עקב חילופי תפקידים במועצה וכניסתה לתפקיד של ממונית הסעות חדשה נדחה ביצוע 
  פרוייקט הסימון של התחנות בכמה חודשים ואנו מקווים ליישומו בהקדם.

 - שיפוץ מדורג של תשתיות המדרכות במושב. בשלב הראשון שופצו כוועד המושב החליט על 
  מטרים של המדרכות הבנויות מאבנים משתלבות. 200

אנו נמשיך בפעולות השיפוץ בשנים הקרובות על פי מגבלות התקציב מתוך כוונה לאתר 
  מפגעים ולשדרג את תשתיות הולכי הרגל באופן מתמיד.

  

  ביטחון 

מקבלים מיידעים סותרים בנושא שמטריד אותנו כמו את שאר בחודשים האחרונים אנו 
  היישובים הגובלים בקו התפר ועליו דיווחנו באיגרת הקודמת.

יבוטלו לחלוטין תקני הרבש"ים  2015על פי המידע החלקי שבידנו יתכן ובתחילת שנת 
  ונת של רב"ש גושי שיהיה אחראי על מספר מושבים.כהקיימים ומשמר הגבול יעבור למת

בנוסף, לא ברורה עמדת המשרד לביטחון פנים בנושא מימון של חלק מימי שמירה כפי שקיים 
  כיום.

יזמנו פגישה של כל היישובים הרלוונטיים בעמק חפר עם ראש המועצה והקב"ט, אולם 
לצערנו גם מהם לא קבלנו תשובות ברורות. פשוט כי גם הם ניזונים מאותה חרושת שמועות 

  ין כל הודעה רשמית.שמאחוריה אין עדי



 

  

  

על מנת להיות מוכנים לכל אפשרות מתקיימות פגישות בין וועדת הביטחון שלנו לזו של מושב 
עולש ואנו בוחנים את האפשרות לשלב משאבים ולהפעיל, באם נידרש לכך, מערך שמירה 

  וביטחון עצמאי.

לגבייה של דמי  תהיה לנושא הזה כמובן משמעות כספית מסוימת ויתכן מצב בו המושב יעבור
  שמירה על ידי המועצה כחלק מהתשלומים הדו חודשיים של הארנונה.

כידוע לכם, לפני מספר שבועות התקיים באזורנו אירוע בטחוני משמעותי שמוקדו היה ממש 
  כאן, אצלנו.

  הוקמו במועדוני המושב שני חמל"ים שנוהלו על ידי כוחות המשטרה, מג"ב והשב"כ. 

וד כמה תושבים אחרים חברו לרב"ש ולכוחות הביטחון האחרים שנכחו מספר חברי וועד וע
  במושב וסייעו בסגירת כניסות ויציאות למושב ואבטחה של בית הספר והגנים.

  אנו שמחים שהאירוע הסתיים באופן חיובי ומודים לכל המעורבים על היענות ותפקוד נכון.

עלו הצדדים השונים של ניהול הוהוועד ביחד עם הרב"ש קיימו ישיבת הפקת לקחים בה 
ומחלקת בתפקוד מוקד המועצה הדורשות מחשבה מספר נקודות וכן  ,האירוע מבחינתנו

  . הביטחון

  

  וועדת ביקורת

המועצה וועדת ביקורת. חברי מליאת כפי שנדרש בהוראות החוק, מונתה למושב על ידי 
נכנסו לתפקידם הוועדה שהתנדבו לכך קבלו הדרכה ותדרוכים ממבקרת המועצה והם 

  בחודשים האחרונים.

לבדוק האם הם  הוועדהתפקידי הוועדה הינה אוטונומית ואינה חלק מהוועד המקומי. 
החלטות הוועד המקומי הוצאו לפועל כדין, האם פעולותיו של הוועד נעשו במסגרת תקציבו 

  ות קודמות.כאלו בביקור נרשמוובמידה ונמצאו  ,המאושר והאם תוקנו ליקויים בפעולת הוועד

את המידע ומזכירות המושב לצורך מילוי תפקידה תקבל וועדת הביקורת מאת הוועד 
  הרלוונטי שיתבקש על ידה.

דוחו"ת סופיים שתגיש הוועדה בכל שנה יהיו פתוחים לעיון התושבים ותמצית הדו"חות תופץ 
   לתושבים.על ידה 

                                                                     

  בברכה,                

  שאול רום                

  בארותייםמקומי יו"ר וועד                 


